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Vraag Antwoord

Programma 2 (pag. 10)

Begrotingen onderhoud wegen zijn in de eerste twee jaren hoger dan 
gemiddeld (door inhalen achterstallig onderhoud), en in het laatste jaar 
aanmerkelijk lager.

 Waarom is de begroting voor 2027 zo laag?
 Is dit lage budget geen reden voor het opnieuw ontstaan van 

achterstanden?

De jaarlijkse onderhoudskosten van het meerjarenonderhoudsplan zijn gebaseerd op de 
4-jaarlijkse grote weginspectie van de wegen waarbij het uitgangspunt is dat achterstallig
onderhoud met name in de eerste twee jaren wordt weggewerkt. Daarna nemen de 
verwachte kosten af. De relatief hogere kosten van onderhoudsmaatregelen aan het 
grotere (asfalt)onderhoud zijn dan reeds uitgevoerd.
Jaarlijks wordt opnieuw bekeken welke wegvakonderdelen van het onderhoudsplan uit de
weginspectie in aanmerking komen voor onderhoud zodat het ontstaan van achterstallig 
onderhoud vroegtijdig wordt gesignaleerd en het onderhoudsprogramma hierop kan 
worden aangepast.

Programma 5:  

Voor een gebruikerslicentie maakt het geen verschil of een medewerker 1 
of 5 dagen in de week werkt.

Indien correct betalen jullie dus alle licenties op basis van het aantal 
gebruikers, bij diverse licentie modellen wordt juist betaald op basis van 
‘verbruik’, ook Microsoft heeft deze modellen. 

Is hier onderzoek naar gedaan of dat mogelijk is bij leveranciers? (pay per 
use)?

Er wordt voor zo goed als alle applicaties gebruik gemaakt van pay per use. Dit betekent 
dat wanneer er 2 externen ingehuurd worden voor 18 uur per week in plaats van een 
vaste medewerker die 36 uur werkt er voor een dubbel aantal medewerkers licenties 
nodig zijn voor alle applicaties die ze gebruiken. Dit zijn niet alleen de vakapplicaties, 
maar ook alle Microsoft-applicaties. Bovenstaande geldt uiteraard ook wanneer er 2 
parttime medewerkers in dienst komen in plaats van een fulltime medewerkers.

Algemeen: Is er redelijkerwijze een aanname te doen dat bij de invoering 
van de omgevingswet er kosten bespaard worden? ( oa. ivm 
automatisering etc, etc)

Er is op dit moment nog geen aanwijzing dat de Omgevingswet zal leiden tot 
kostenbesparing. Met de invoering van de Omgevingswet start een periode van minimaal
5 jaar waarin regels op basis van de oude en de nieuwe wet naast elkaar bestaan. En 
moet in die periode alles overgaan in een gemeentebreed Omgevingsplan. Zowel markt 
als overheid moeten wennen aan de nieuwe regels en wijze van denken en er zal nieuwe 
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jurisprudentie ontstaan. De basis vergunningverlening zal kunnen worden gedekt door de
leges, maar het zal enige jaren duren voordat deze op basis van ervaring weer met 
zekerheid onderbouwd moeten worden. De Omgevingswet heeft als uitgangspunt 
vooroverleg en participatie werkzaamheden die niet volledig door leges gedekt kunnen 
worden. Op gebied van ICT geldt dat er een landelijk en daarmee ook lokaal nieuw 
systeem zal worden gebruikt, de ervaring leert dat hiermee zeker in de eerste jaren met 
onvoorziene kosten rekening gehouden moet worden.  

Pagina 7:  “stijging het gevolg van een toevoeging van in totaal 3,2 fte aan
de formatie van de coöperatie”

Worden deze FTE wel/ook in de gemeentelijke formatie meegeteld?

Nee. Coöperatie de Kleine Schans is een zelfstandige organisatie. De medewerkers die in 
dienst zijn van Coöperatie de Kleine Schans worden niet meegenomen in de 
gemeentelijke formatie.

Pagina 9: ‘Een ander belangrijk uitganspunt is dat de regelingen voor kinderen 
ook daadwerkelijk bij de kinderen terecht komen’

Kunt u deze toelichten, ongeacht regeling, als men jonger dan 18 jaar is, 
dan zijn ouders/voogd het bevoegd gezag en dus in controle op wat naar 
het kind zou moeten gaan. 

Een aantal van de minimaregelingen, waaronder bijvoorbeeld het kindpakket en de 
laptopregeling is specifiek bedoeld voor de kinderen. Momenteel moeten de 
ouders/voogd van de kinderen aantonen dat de vergoedingen van de minimaregeling ook
daadwerkelijk bij de kinderen terecht zijn gekomen d.m.v. het aanleveren van bonnetjes. 
Bij het beoogde vereenvoudigen van de aanvraag- en verantwoordingprocedures van de 
minimaregelingen borgen we dat de vergoedingen voor de kinderen ook daadwerkelijk 
ten goede van de kinderen komen. 

Wet kwaliteitsborging voor het bouwen (Wkb), is hier ook ambtelijke capaciteit 
mee gemoeid?

Hoewel er minder tijd en middelen nodig zijn voor het toetsen van de technische 
bouwactiviteiten, zal er meer nadruk komen te liggen op het handhaven van de kwaliteit 
achteraf. Dit vereist een verandering in werkmethoden en een andere inzet van 
personeel. Er zal ook nauwer samengewerkt moeten worden met de private 
kwaliteitsborgers, die namens de opdrachtgever de kwaliteit van het bouwproces 
bewaken. Dit betekent dat er een goede informatiestroom moet worden gewaarborgd 
tussen de gemeente en de kwaliteitsborgers. Het is van essentieel belang om tijdig te 
reageren op meldingen en signalen van de kwaliteitsborger, om te voorkomen dat deze 
escaleren. Een snelle reactie stelt ons in staat om te handelen voordat deze situatie 
onomkeerbaar wordt. In geval van geschillen tussen de opdrachtgever, aannemer en 
kwaliteitsborger, wordt verwacht dat de gemeente een rol zal spelen, vooral wanneer de 
veiligheid en gezondheid in het geding zijn. 

P24: Wij stellen voor dat van de bezuinigingen Tweede Herstelplan geen update 
meer wordt gegeven aangezien voor alle jaren de bezuinigingsopgave wordt 
gehaald.

Intern blijven we de bezuinigingen monitoren. Indien er afwijkingen zijn, worden deze 
meegenomen in de rapportages uit de P&C-cyclus.  
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Als er toch onverhoopt afwijkingen zijn, hoe gaat u deze monitoren? Of blijft u 
deze intern wel monitoren?

P 47: 25 % van de een persoonshuishoudens gebruikt een grote 240 liter

Is het mogelijk om de optie van een kleine container proactief te sturen?

Is het mogelijk om persoonshuishoudens bij aanschaf van een container alleen 
de optie te bieden voor een kleinen container? ( en alleen bij uitzondering, etc, 
etc)

We gaan dit onderzoeken en komen dan op een later moment hierop terug. De 
aangekondigde inzet van het campagnebudget is mede gericht op 
eenpersoonshuishoudens.


